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Številka: 9000-0001/2014 
Datum:    6. 4. 2017 

Z A P I S N I K 
21. redne seje Občinskega sveta Občine Škofja Loka, ki je bila v četrtek, 6. aprila 2017 v veliki 
sejni dvorani Občine Škofja Loka, Poljanska cesta 2, II. nadstropje. 
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: 
Bojan Berčič, Anton Bernik, Marko Breznik, Maja Cankar, Marija Demšar, Metod Di Batista, Igor 
Drakulič, Aleš Habjan, Veronika Hartman, Gregor Hostnik, mag. Mirjam Jan-Blažić, Valentin 
Jesenovec, dr. David Jezeršek, Borjana Koželj, Rolando Krajnik, Lea Leona Mlakar, Tomaž 
Paulus, dr. Mateja Podlogar, Rok Primožič, Tine Radinja, mag. Melita Rebič, mag. Robert Strah, 
Klemen Štibelj, Davor Tavčar, Martin Trampuš, mag. Jožica Vavpotič Srakar in Viktor Zadnik. 
 
Opravičeno odsotni član: 
Blaž Karlin. 
 
Prisotni predstavniki tiska in medijev: 

 Jana Jenko, RADIO SORA in 

 Danica Zavrl Žlebir, GORENJSKI GLAS. 
 
Prisotni s strani Občine Škofja Loka: 
Mag. Miha Ješe – župan Občine Škofja Loka, mag. Špela Justin – direktorica Občinske uprave 
Občine Škofja Loka, Olivera Malijanska, mag. Anka Fajfar, Tatjana Bernik in Nikolaj Kržišnik – vsi 
Občinska uprava Občine Škofja Loka. 
 
Ostali prisotni: 
Predstavnika Loške komunale, d.d. Škofja Loka. 
 
Sejo je vodil župan Občine Škofja Loka mag. Miha Ješe. 
 
Župan je na začetku podal nekaj informacij: 

1. Bili so na območju hotela, kjer so se z zavarovalnico dogovarjali kako urediti zadevo glede 
lastništva. 

2. Dograditev Osnovne šole Jela Janežiča Škofja Loka – imeli so sestanek vseh županov. 
Načeloma so soglašali da te zadeve nujno potrebujejo. Pregledali bodo projekt in potem 
bodo šli skupaj v boj za sredstva. To je taka dejavnost, ki jo mora v čim večji meri podpreti 
država. 

3. Na razpisu za časopis je bil izbran Gorenjski Glas. 
 
Župan je predlagal šesto točko: Mnenje o predlogu poimenovanja novega trga pred Upravno enoto 
Škofja Loka. 
Umaknil je predlagano 8 točko: Pravilnik o postavitvi spominskih obeležij v Aleji zaslužnih Ločanov, 
ker ni bila potrjena na pristojnem odboru – Odboru za družbene dejavnosti Občinskega sveta 
Občine Škofja Loka. 
Župan je pojasnil, da občina ni prejela pripravljenega gradiva za točko o škropljenju z nevarnimi 
snovmi ob železniški progi od svetnika Rolanda Krajnika, tako kot je bilo izglasovano. Zato je prosil 
svetnika, če lahko gradivo pripravi do naslednje seje, da bodo lahko o tem odločali. 
 
Rolando Krajnik je povedal, da je pričakoval, da ga župan povabi in da skupaj pripravijo gradivo. 
 
Župan je predlagal da se dobijo na občini in skupaj pogledajo. 
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Prisotnih je bilo 24 svetnikov. 
 
Svetniki so z 19 glasovi ZA in 1 glasom PROTI sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Kot šesta točka dnevnega reda se obravnava točka: Mnenje o predlogu poimenovanja 
novega trga pred Upravno enoto Škofja Loka. 
 
K 1. točki: POTRDITEV DNEVNEGA REDA 21. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
                  OBČINE ŠKOFJA LOKA 
 
Prisotnih je bilo 24 svetnikov. 
 
Svetniki so soglasno z 24 glasovi ZA sprejeli naslednji 
DNEVNI RED: 

1. Potrditev dnevnega reda 21. redne seje Občinskega sveta Občine Škofja Loka 
2. Pregled in potrditev zapisnika 20. redne seje Občinskega sveta Občine Škofja Loka 
3. Poročilo o izvršenih sklepih 20. redne seje Občinskega sveta Občine Škofja Loka 
4. Odgovori na svetniška vprašanja 
5. Pobude in vprašanja svetnikov 
6. Mnenje o predlogu poimenovanja novega trga pred Upravno enoto Škofja Loka 
7. Sklep o cenah storitev obveznih gospodarskih javnih služb varstva okolja in posebnih 

storitev v Občini Škofja Loka 
8. Pravilnik o postavitvi spominskih obeležij v Aleji zaslužnih Ločanov 
9. Postavitev spominske plošče 
10. Pravilnik o dodeljevanju pomoči za razvoj gospodarstva v Občini Škofja Loka 
11. Predlog Sklepov o dokapitalizaciji družbe STC Stari vrh, d.o.o. 
12. Poročila: 

a) Poročilo o varnosti na območju Občine Škofja Loka v letu 2016 
b) Poročilo o delu občinskega redarstva Občine Škofja Loka za leto 2016 
c) Poročilo Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Škofja Loka za leto 

2016 
d) Poročilo o delu sistema zaščite, reševanja in pomoči v Občini Škofja Loka za leto 2016. 

 
K 2. točki: PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 20. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
                  OBČINE ŠKOFJA LOKA 
 
Ni bilo razprave. 
 
Prisotnih je bilo 24 svetnikov. 
 
Svetniki so soglasno z 24 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel zapisnik 20. redne seje Občinskega sveta 
Občine Škofja Loka. 
 
K 3. točki: POROČILO O IZVRŠENIH SKLEPIH 20. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
                  OBČINE ŠKOFJA LOKA 
 
Ni bilo razprave. 
 
K 4. točki: ODGOVORI NA SVETNIŠKA VPRAŠANJA 
 
Rolando KRAJNIK (KEL) na strani 2 na koncu glede monitoringa merjenja formaldehida in 
fenolov – on je proučil gradivo in ugotovil, da je to v bistvu samo računalniški model, ki je podlaga 
za merjenje. On pričakuje, da pridejo ti gospodje to razložiti oz. še bolj pravilno bi bilo, da bi to 
zmerili. Dejal je, da je župan obljubil, da bodo prišli jeseni to izmeriti. Sedaj je pa dal župan neko 
kvazi simulacijo tega. To ni merjenje. 
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Župan je prosil, da ko Rolando Krajnik njega navaja, da naj navaja dobesedno. Vedno navede pol 
resnice. Župan je dejal, da se dogovarjajo, da bodo imeli stalno merjenje in se še dogovarjajo. Ne 
ve kdaj bodo začeli, ker upajo, da bo to ena od tistih zadev, ki jo bodo lahko prijavili za nepovratna 
sredstva. Tako da ni sigurno da bo to letos. Če bo razpis, se bodo javili na razpis, v nasprotnem 
primeru pa ne bodo več dolgo čakali. 
 
Rolando Krajnik je na strani 12 spraševal okoli knjižnice zakaj jim župan ni dal pisma o nameri 
zraven. Med drugim je tam župan odgovoril, da to pač ni imelo nobene veze s tem. V zapisniku 
sveta knjižnice je župan navedel, da je bila izvedena ponovna cenitev Name, ki je bila za 20% nižja 
od prve zaradi energetskega ovoja, zato so potrebna nadaljnja pogajanja. 
Cenitev je bila narejena po seji občinskega sveta in je bila 2,2% osnova o kateri so se svetniki 
pogovarjali in bi bila to realna osnova tudi s katero bi potem lahko oni ocenjevali katera opcija je 
bolj primerna. To, kar župan tukaj navaja, ni resnično. Ko se govori o DIP-u in DIIP-u, to sta dve 
različni stvari. 
Na strani 14 peto vprašanje – gre za neuradni prehod pri Gimnaziji – On tam vedno čez teden vozi 
otroke v šolo in vedno ga je groza. Izračunal je, da je tam 40.000 prehodov na dan v enem letu čez 
tisto cesto. 
To pa je že številka, ki zahteva resen pristop k tej zadevi in se naredi neko rešitev, ker nočejo imeti 
statistiko, da se tam nekaj zgodi. 
 
Župan je odgovoril, da ne morejo tam narediti nobenega prehoda, ker na drugi strani ceste ni 
občinsko zemljišče, se pravi da tam sploh ni legalnega prehajanja ceste. 
 
Rolando Krajnik je predlagal, da se naj tam potem zapre, ker je nevarno. 
 
Župan je dejal, da bo SPVCP to obravnaval. 
 
Martin TRAMPUŠ (IDS) se je zahvalil za odgovor v zvezi z ogledalom v Puštalu na križišču, 
rečeno je bilo, da bo SPVCP to proučil. Prosil je samo, da ko bo to proučeno, da bo lahko s tem 
seznanjen. 
 
Župan je obljubil, da bodo svetniki s tem seznanjeni. 
 
Metod DI BATISTA (SLS) je imel na strani 10 pobudo, da je potrebno pri pripravi OPPN-jev 
maksimalno vključiti tudi soglasje lastnikov. Odgovor je, da je že sedaj tako, na primeru Reteč pa 
ni bilo tako, zato je bil predlog tudi zavrnjen. 
 
Župan je dejal, da pozdravlja to pobudo in da tako običajno tudi delajo. Sedaj ko je vse skupaj 
zmanjšano na manjši del, morajo biti vsi lastniki soglasni na tem področju. Ravno zato so imeli tudi 
na Žovščah težave. 
 
Dr. Mateja PODLOGAR (KEL) je dejala, da je vesela, da so se uspeli dogovoriti glede investicije 
na cesti v Vincarje. 
 
Župan je dejal, da morajo še vseeno dobiti mnenje Zavoda za varstvo kulturne dediščine. Sedaj so 
dobili mnenje samo za preplastitev, čim gredo kaj naprej, je to širša zadeva. 
 
Dr. Mateja Podlogar je dejala vezano na ekološki otok v Podlubniku: je pregledala vse dosedanje 
odgovore in bo med pobudami dala še enkrat bolj jasno pobudo in bodo tudi konkretno odgovorili. 
 
Župan je povedal, da jo bodo dali krajevni skupnosti in Loški komunali, pa se bodo potem odločali, 
ker ni občinska uprava tista, ki določi, kjer morajo biti otoki. 
 
Dr. Mateja Podlogar je imela še vezano na zaplet ali nesporazum (kot se je izrazil župan) v 
Vincarjih glede odločb tistim, ki so že plačali komunalni prispevek. 
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Bila je presenečena nad županovim odgovorom predvsem ko je napisal, da je bila prijava in da je 
bila laž. 
Prvič ni bilo govora o nobeni prijavi, drugič pa zadeva ni laž. Ker to dejansko ne drži in je 
predlagala: da se pogleda celotno komunikacijo, ki se je odvila (nekaj je bilo priložene). 
Od občana, ki zastopa to starejšo gospo, so na občini zahtevali, da dokaže, da je že plačal 
komunalni prispevek po prvi odločbi, da se uradno pritoži in plača tudi upravno takso in šele 
potem, ko je nekomu na občini dejal, da ima občina samo dve možnosti ali da zadevo proučijo 
sami in jo ustrezno rešijo ali pa druga možnost, da jih bo dal v medije. 
In od takrat naprej se je komunikacija spremenila in se je nato zadeva rešila v pozitivnem smislu, 
kar je vse lepo in prav. Tudi občanki je bila nakazana razlika v znesku že plačanega komunalnega 
prispevka in ta razlika po novi odločbi. 
Predlagala je, da se umirijo te strasti in da se ne govori o lažeh, če to niso in menila je, da je bilo 
županovo opravičilo zadnjič korektno. Ta odgovor, ki pa ga je dobila danes, ji je pa res žaljiv. Če 
pa še naprej župan vztraja, da je bila izrečena laž in da to ni bilo prav, da tu ni bilo razloga za 
županovo opravičilo, se je pa občanka pripravljena soočiti z vsemi vpletenimi v teh zgodbi oz. če 
se pač zadeva ne misli končati na lep način, se bo vse skupaj preneslo v javnost. 
 
Župan je dejal, da se medijev nič ne bojijo, resnica naj bo. On samo pričakuje, da se bodo 
opravičili sodelavki, ker je bila grdo napadena kako neustrezno dela. Še enkrat bodo zadevo 
proučili. Na oddelku je bil pripravljen tak odgovor in bodo še enkrat pogledali celotno 
korespondenco. 
 
Dr. Mateja Podlogar je menila, da to opravičilo ne more biti izrečeno kar tako. Če je tako, je boljše 
da se pogovorijo. 
 
Župan je dejal, da je zelo zanimivo, da je tako enostavno nekoga oblajati, težko se je pa opravičiti. 
 
Dr. Mateja Podlogar je dejala, da pa če želi, da se opraviči, potem bodo pa tudi to zadevo oz. 
komunikacijo po e-pošti natančno pogledali in bodo videli v čem je bil problem. Župan je zadnjič 
omenil, da najmanj, kar bi moralo biti s to novo odločbo, bi moral biti nek dopis, da bo preplačani 
znesek vrnjen. Ta odločba pa je bila popolnoma enaka in vročena na popolnoma enak način kot 
tisti, ki niso še nič plačali. Takrat, ko je nekdo to odločbo dobil, se je samo ustrašil, da mora še 
enkrat plačati komunalni prispevek in sicer v nižjem znesku. 
 
Župan je povedal, da se nanj ni noben obrnil, da bi lahko pojasnil. 
 
Tomaž PAULUS (SLS) se je naslonil na prejšnji pogovor okoli križišča na Podnu oz. prehoda za 
pešce. Tukaj je v odgovoru zapisano, da se pripravlja ocena treh variant: rekonstrukcija podhoda, 
ureditev ustreznega prehoda na območju T križišča pri Srednješolskem centru in nadhoda na tem 
mestu. Zanimalo ga je ali je ureditev ustreznega prehoda na območju tega T križišča mišljena 
samo kot da se tam naredi prehod za pešce ali kot je bil predlog, da se tam naredi krožišče. 
Zanima ga samo razlaga. Ali se razmišlja o izvedbi krožišča tam ali je v bistvu samo prehod za 
pešce? 
 
Župan je dejal, da je zadeva čisto enostavna: tam bi morala Deželna banka že začeti z gradnjo v 
lanskem letu. Ima že plačan komunalni prispevek, pa še ni začela. Čim bo pa to, imajo pa dostop 
do tistega dela zemljišča, potem pa imajo na severni strani tudi točko, kjer bi lahko to pripeli. Do 
takrat pa to ni mogoče, ker občina nima lastnega zemljišča. Te variante pa so v razglabljanju. 
 
Rolando Krajnik je prosil na strani 3, vprašanje 2 glede teh preplastitev, kjer so bile poškodovane 
oz. zaradi kanalizacije je prosil, da se v skladu upošteva mnenje županove komisije pri imenovanju 
tega trga, da tudi tukaj iz leta 2015 samo se upošteva mnenje županove komisije in nobenih drugih 
izvajanj, ki so bila že velikokrat in je prosil samo da se jaz menim da ima županova komisija neko 
težo, ki jo vodi g. mag. Robert Strah. 
Da se upošteva od tistih, ki so tam gradili, da se pričakuje oz. zahteva (Gratel) od njih da povrnejo 
cesto v prvotno stanje. 
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Župan je dejal, da je on tam osebno pogledal, da je tam bil privatni priključek na kanalizacijo 
narejen. Se pravi, da to niso bila javna dela. 
 
Rolando Krajnik je dejal, da je cesta uničena zaradi tovornjakov in je popolnoma logično da je to 
vključeno v ceni. 
 
Župan je dejal, da bodo šli po potrebi s predsednikom sveta krajevne skupnosti na teren in bodo 
pogledali kakšno je dejansko stanje. 
 
Rolando Krajnik je vprašal zakaj imamo potem sploh županovo komisijo: enkrat se upošteva njeno 
mnenje drugič pa ne. 
 
Župan je pojasnil, da so že poročali, da je vse urejeno. Kar je tista komisija videla in so bile 
občinske investicije, je že vse urejeno. Če pa kje kaj ni, je potrebno dati pobudo, da se gre na 
ogled in se uredi. 
 
Rolando Krajnik je dejal, da tam to ni urejeno. Še vedno je tam luknja v asfaltu. To je v podvozu 
proti gostilni Vigred in ko se gre proti šoli takoj za prehodom čez progo levo. 
 
Župan je dejal, da bodo dali pobudo predsedniku krajevne skupnosti da naj to pregleda in poda 
svoje poročilo. 
 
Mag. Jožica VAVPOTIČ SRAKAR (SMC) je dejala, da se je njeno vprašanje glasilo na prehod 
čez regionalno cesto proti Železnikom in je izpadel. 
Na strani 7 je županov odgovor v zvezi s strokovnim stališčem Zavoda za varstvo narave, ki je 
ponovljen. 
Navedla je celo vrsto zaščitenih živali in je menila, da ob tem ne more ostati. 
 
Župan je dejal, da se občinska uprava s tem ne bo ukvarjala, ker je to privatno zemljišče. Če pa je 
pobuda, jo bodo pa dali naprej in se bodo tam z njo ukvarjali. 
 
Mag. Jožica Vavpotič Srakar je dejala, da je zemljišče v lasti države. 
Na strani 7 je bilo njeno vprašanje glede na nek črn objekt, ki se nahaja na področju gozda. V 
katastru je vpisan gozd. Odgovor je bil, da pač to ni stvar občine in da se občina s tem ne more 
ukvarjati. 
Menila je, da to pač ne more biti tako, da mora biti občina servis občanom in občankam in da to 
mora veljati tudi v primeru okoljskih problemov kot so divja odlagališča, divja onesnaževanja, 
nedovoljena raba itn. Ko občanke in občani ugotovijo kršitev, morajo to podati naprej in občina je 
prva točka, na katero se lahko obrnejo in občina bi morala predvsem mestno in občinsko 
redarstvo, Oddelek za okolje in prostor, ugotoviti ali gre za nekaj kar je v njihovi pristojnosti ali ne in 
v primeru, ko ne gre za pristojnost občine, bi morala občina morala samostojno na podlagi prijave 
ugotovljenih dejstev izvesti naslednje korake kot je prijava na okoljsko inšpekcijo, ne pa da na to 
napotuje občanke in občane. 
Župan je dejal, da bodo to dali tistemu, ki je dal pobudo, ker je on videl in tukaj ni javnega interesa 
v smislu občinski javni interes ampak je splošni in zato bodo napotili občana, da naj ton naredi. 
Če pa je to v pristojnosti občinske uprave in občinskega redarstva, bo pa občina to naredila. Če so 
to črne gradnje, potem nima občina nobenih pristojnosti. Za odlagališča pa občina opozori lastnika. 
 
K 5. točki. POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 
 
Lea Leona MLAKAR (PL) se je zahvalila vsem, ki so pomagali prvega aprila pri čistilni akciji. 
Njena pobuda pa se veže ravno na to: toliko pločevink, plastenk, kolikor so jih oni pobrali, so 
poslali slike tudi županu. 
Dala je pobudo, da glede na to, da v teh velikih trgovinah kupujejo steklenice, plastenke, 
pločevinke in bi trgovine morale imeti zabojnike za plastiko in pločevinko. To ne bi smel biti 
problem. 
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Marija DEMŠAR (PL) je vprašala v imenu oskrbovancev Centra slepih: s 1. januarjem je zaprta 
trgovina v Stari Loki in to je za njih velik šok. Ti ljudje ne morejo iti daleč in so jo spraševali če se 
da kaj narediti, ali da bi se trgovina ponovno odprla ali da bi bila kakšna nova? 
 
Župan je pojasnil, da to ni v pristojnosti občine ampak je pristojnost trgovskih podjetij. Župan je 
predlagal medgeneracijsko pomoč. 
 
Tine RADINJA (PL) je dejal, da na prostoru bivše vojašnice ostaja še precej zemljišč, ki so 
trenutno v lasti Ministrstva za obrambo. Na občino je bilo preneseno zemljišče, kjer so bo začel 
graditi nov vrtec. Na Knjižnico Ivana Tavčarja je bilo preneseno del stavbe komande, ostaja pa še 
skoraj 2,5 ha zemljišč, na katerih je od Skavtskega doma, lokostrelcev in tri stavbe v katerih 
delujejo društva, ki izvajajo velik programov v javnem interesu.  
Menil je, da je sedaj priložnost, da pospešijo pogovore z ministrstvom in da se dogovorijo za eno 
fiksno časovnico in da ministrstvo to prenese na Občino Škofja Loka. 
 
Župan je dejal, da je zadeva v teku in da jo bodo pospešili. 
 
Veronika HARTMAN (PL): 

1. Na čistilni akcij 1. 4. 2017, pa tudi sicer, se opaža velik problem neurejenega okolja in 
kopičenja odpadkov v okolici privatnih objektov. Pri tem je omenila predvsem Industrijsko 
cono Trata, ki ji je najbolj poznana, verjame pa, da je podoben problem tudi v drugih okoljih 
občine. 
Čeprav naj se na privatno posest ne bi posegalo je menila, da bi lahko občna z nekim 
priporočilnim pismom tudi privatne osebe opozorila na to, kako pomembno je urejeno in 
čisto okolje, ki pripomore k boljšemu celotnemu pogledu na občino. 

2. Ali je kakšna možnost da bi očistili potok Žabnica od Lipice do mostu čez Soro? 
3. Če se lahko vpraša še za optiko za Hafnerjevo in Frankovo naselje? 

 
Župan je dejal, da kjer so opazili, da je dejansko nesnaga, da mu pošljejo ime tistega podjetja in bo 
iz občinske uprave šel ven dopis, če lahko malo bolj poskrbijo za svojo okolico. Bo šel tudi redar, 
če bo potrebno, na teren. 
 
Mag. Mirjam JAN-BLAŽIĆ (SD): 

1. Trenutno stanje občinskih cest 
Vsaki zimi in tudi letošnji zimi so priča vrste dodatnih poškodb na cestiščih na občinskih 
cestah, ki sedaj kličejo po obnovitvi oz. sanaciji. Ker imajo vtis, da se stanje slabša iz leta v 
leto in da ne dohitevamo naraščajočih potreb na tem področju, je predlagala, da pristojni 
oddelek občinske uprave pripravi za naslednjo sejo OS pregled prioritet pomeni posebno 
kritičnih odsekov po kriteriju varnosti in ferkventnosti prometa, ki se odvija po teh cestah. 
Predlagala je, da se ta pregled opremi obvezno tudi z oceno potrebnih finančnih sredstev. 
Ta predlog je dala predvsem iz tega razloga, da bi že ob rebalansu letos že del sredstev 
kanalizirali za potrebne sanacije cest in da bi nadalje v proračun za leto 2018 cestam dali 
še nekaj več poudarka. Na tem področju bi bilo pametno nekaj narediti. Se zadeve na nek 
način kopičijo in razmere so po celotni občini slabšajo. Ko bodo sprejemali proračun za leto 
2018 je potrebno pogledati tudi ceno tega, da se mogoče še dodatno zadolžijo. 

 
Župan je dejal, da se za te namene ne bodo zadolževali. Seznam je že narejen, niso pa narejene 
prioritete. Vse ostalo pa bo v odgovoru. 
 

2. Permanentno čiščenje otokov za komunalne odpadke 
V čistilni akciji v soboto so poleg ostalega posebno pozornost in skrb namenili ravno čistoči 
otokov z zabojniki in to v Podlubniku (tam, kjer ona biva). Ugotovili so, da je večina otokov 
bila zelo zanemarjena in potrebna temeljitega čiščenja. V Ljubljani veljajo določena pravila: 
komunala enostavno ob vsakem čiščenju ob dvigu tega kontejnerja predno ga vrne na 
mesto nazaj, temeljito očisti ta prostor. Menila je, da bi morali komunalno zadolžiti da to tudi 
dela v naši občini. 
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Ugotavljajo in predlagajo tudi to, da bi preko medijev in tudi da bi bile zraven teh ekoloških 
otokov bile opozorilne table. Usmeritev za ločevanje teh odpadkov ni. Ugotavljajo, da 
nekateri občani danes še tudi ne vedo kam kaj spada in kam je kaj potrebno dati. Na ta 
način bi malo več ljudi ozaveščali, če bi vsak pogledal na tablo kam lahko kaj da oz. bi se 
izognili odpadkov, ki v zabojni ne spadajo. 

 
Župan je dejal, da na to vprašanje ne bo dal odgovora, ker je gospodarska javna služba zbiranje, 
odlaganje odpadkov predvideno za naslednjo sejo in bo v okviru tega lahko tudi razprava in bodo 
posledično ob tej točki dali tudi te odgovore. 
 

3. V strnjenih naseljih Podlubnik, Stara Loka – ugotavljajo da je v tej zimi zrak bistveno bolj 
onesnažen kot so ga imeli prej. Seveda so te akcije v smislu da se več uporabljajo trda 
goriva – lesena masa – vpliva na to, da so kurišča ostala stara in ki dovolj onesnažujejo in 
je predlagala, da bi dejansko videli ali ta občutek vara. Večina občanov meni tam okrog, da 
je zrak pozimi bil bistveno slabši kot pa so ga bili vajeni prej. Predlog je, da se v naslednji 
zimi da merilno mesto, kjer bi se ugotavljajo dejansko stanje. 
Dejansko bo morali razmisliti kako bi delali programe za varčevanje za varstvo okolja. Da bi 
z dotacijami pomagali finančno šibkim občanom, da bi svoja kurišča zamenjali. Marsikdo od 
občanov tudi ni v stanju, da bi zamenjal in nabavil nekaj bolj sodobnega, ki ne bi tolik 
onesnaževalo. Mi moramo nekaj narediti za okolje. 

 
Župan je dejal, da bodo najprej povedali kakšni so stroški. 
 
Mag. Jožica VAVPOTIČ SRAKAR (SMC): 

1. Traški graben – Kljub urgenci krajevne skupnosti in tudi občine na ustrezne organe se nič 
ne zgodi. Ker je kanal že tako zapolnjen že pri malo večjem deževju voda prestopi bregove 
in se razliva po kmetijskih površinah. Obstaja tudi nevarnost, da bo na določenih delih 
zaradi neurejene struge prišlo do spodjedanja brežin, kar pomeni nevarnost za bližnjo 
cesto. Da bi preprečil morebitno škodo, je potrebno v najkrajšem času izvesti čiščenje tega 
kanala in prosijo občinsko upravo da naredi kar je v njeni moči. 

 
Župan je dejal, da bodo to pobudo posredovali na Arso. 
 

2. NUSZ – Ugotovili so, da se pri določanju NUSZ uporablja baza občine. V bazi GURS je na 
primer za garažne hiše – Frankovo naselje – navedena ne stanovanjska raba, pri izračunu 
NUSZ pa se upošteva podatke iz evidence občine, kjer je za isto garažo navedena 
stanovanjska raba. Kaj je glavni razlog za razliko v rabi? Katera baza se uporablja? 

 
Župan je dejal, da bo pisni odgovor. Sicer pa če kakšen občan pravi, da je kaj narobe, naj se oglasi 
in se bo uredilo. 
 

3. Prosila je za OPPN za gramozno jamo oz. Reteško jezero in sicer da jim občinska uprava 
do naslednje seje pripravi nek razvid kaj je predvideno oz. kakšni so načrti za to območje? 

 
Župan je odgovoril, da ni načrta. 
 

4. Zanimalo jo je kako ravnati s smetmi na odlagališčih, ki nastanejo takoj po končani čistilni 
akciji? Konkretno območje tega Reteškega jezera in gramozne jame je že isto popoldne 
doživelo naval vreč in dodatnih odpadkov o čemer so takoj obvestili krajevno skupnost. Le-
ta je določene zadeve sanirala vendar je dala pobudo, da bi občinsko redarstvo glede na 
naziv, ki ga ima, tudi na tem območju večkrat prisotno. 

 
Župan je dejal, da bodo redarstvu naložili, da gre večkrat pogledati. 
 

5. Nanjo so se obrnili iz mačjega zavetišča in jo sprašujejo ali bodo kar brez strehe, ki so jo 
porušili? 

 



8 

 

Župan je dejal, da so stalno v stiku. 
 

6. Skupina za pripravo zdravstvene strategije – slišala je da se neke dodatne stranke javljajo, 
da bi še imenovali dodatnega predstavnika. Ona vidi pomanjkljivost da ni nobenega 
predstavnika javnosti oz. pacientov. Morali bi se obrniti na enega od društev, ki te bolnike 
zastopa. 

 
Župan je dejal, da ne bodo več širili skupine. 
 
Mag. Robert STRAH (SDS) je izpostavil problematiko onesnaženja okolja predvsem z 
oglaševalnimi plakati in panoji. En krog so že naredili na občini z inšpekcijo. Rad bi pojasnil 
javnosti, da problematika ni v zakonodaji, ni v občinskih službah, ampak v državnih inšpekcijah. 
Predlagal je, da se ponovno preveri stanje pri realizaciji inšpekcije in postopkov, ki tečejo na tem 
delu, na objektih kot na varovalnem pasu ceste, kjer je tudi občina celostno pristopila k ureditvi. 
V kolikor tega odziva ne bo, da takoj pošljejo poziv pristojnim trem ministrstvom, ker na tem 
področju imajo pristojno inšpekcijo za promet, ki je še najbolj odzivna na tem področju in zelo 
kadrovsko podhranjena, da k tej inšpekciji pripomore tudi s svojim delom gradbena inšpekcija, ki je 
neodzivna in pa tudi kmetijska inšpekcija. 
 
Župan je dejal, da bo dana pobuda posredovana naprej. Je pa Občina Škofja Loka ena redkih 
občin, ki se s tem ukvarja in se bo še naprej. 
 
Mag. Strah je dejal, da je bil za imenovanje komisije za zdravstvo posredovan vsem političnim 
strankam in listam posredovan poziv. Sedaj ugotavljajo, da velika večina strank v tej skupini ni 
zastopana. Županu je predlagal, da se v kratkem intervalu ponovi poziv. 
 
Župan je pojasnil, da je to neformalna komisija, dve predstavnici sta se javili in sta notri vključeni, 
tri mesta bi bilo pametno da so, če ima še kdo kakšno sedaj daje poziv in če jih bo preveč, bodo pa 
žrebali. Eno mesto je še prosto. Je pa 16-članska ta komisija in predvidoma 25. aprila bodo imeli 
prvo delavnico. 
 
Anton BERNIK (SDS) je dal pobudo, naj v Podlubniku kar zmerijo onesnaženost. Drugače pa 
tožijo ker so hoteli v Podlubniku imeti semafor, sedaj pa imajo onesnažen zrak. 
 
Župan je dejal, da je to mnenje in da ni potrebno nič odgovarjati. 
 
Metod DI BATISTA (SLS): 

1. Ob gradnji kanalizacije v letu 2015 so bile v Retečah položene tudi cevi za optično omrežje. 
Do danes v te cevi še niso bili uvlečeni optični kabli. Ne glede na to, da občina ni 
upravljavec tega omrežja, je prosil za naslednji informaciji: 
- kdaj bo predvidoma vzpostavljeno optično omrežje v Retečah in Gorenji vasi in 
- kdo bo investitor tega omrežja? 

 
Župan je povedal, da je tam polagal T2 in Telekom in bodo obema posredovali vprašanje. 
 

2. Pred krajevno tablo Reteče, na regionalni cesti , iz smeri Jeprce, je na desni strani več 
stanovanjskih hiš. Ob cesti ni pločnikov. Promet na cesti je vsako leto večji, predvsem se 
pa povečuje delež tovornega prometa. Zato postaja peš dostop občanov, predvsem otrok, 
do avtobusne postaje, trgovine, šole, vrtca, cerkve itd. vse bolj nevaren in neprimeren po 
ozki cestni bankini. 
Cesta je v pristojnosti Direkcije RS za infrastrukturo. Ker se mu ne zdi primerno, da bi se 
občani individualno obračali na državnega upravljavca te ceste, je dal pobudo, da občina v 
okviru dejavnosti Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Škofja Loka 
obravnava prometno varnostne razmere na tem odseku in posreduje pobudo za ukrepanje 
na DRSI. Poleg enostranskega pločnika naj se prouči tudi morebitne druge možnosti za 
vzpostavitev peš povezave med omenjenim področjem in delom regionalne ceste s 
pločniki. 
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Župan je dejal, da bo SPVCP to obravnaval. Bodo pa dali to pobudo tudi vodstvu krajevne 
skupnosti, če jo bodo uvrstili tudi v investicijski plan. 
 
Klemen ŠTIBELJ (NSi): 

1. Nanj se je obrnila Krajevna skupnost Bukovica – Bukovščica z naslednjim predlogom: 
Lokalna cest od Ševelj proti Bukovščici, ki se nadaljuje proti Strmici in Kranju – odsek od 
Ševelj do konca Bukovščice – je potrebna temeljite obnove. Kot je znano, se o tem že 
nekaj časa govori, vendar se v tem primeru veliko še ni naredilo. Cesta je stara cca. 35 let 
in se samo nujno naredi iz leta v leto. Krajevna skupnost predlagal, da se čim prej pristopi k 
popisu del in da se zadeva premakne naprej in da se v nekaj letih zadeva sanira. Jasno je, 
da se zavedajo da to ne bo v roku enega leta, ampak začeti je potrebno. 

 
Župan je odgovoril, da sta se s predsednikom krajevne skupnosti o tem pogovarjala. To je zanj 
nova pobuda. Bo pa v letošnjem letu sanirana cesta v Strmici in most v Ševljah, to je v proračunu v 
letošnjem letu. Bodo pa pristopili že takoj k preverjanju kaj je s to cesto. V naslednjih letih bo pač to 
etapno urejeno. Potrebno pa je videti prioritetno kateri del je najbolj potreben obnove. Takih cest je 
več in to je tista cesta, ki ne bremeni posebno investicijskega fonda krajevne skupnosti. Zato o tem 
odloča občinski svet. 
 

2. Na občinskem odboru Nove Slovenije so razpravljali o nevarnosti klopnega meningitisa. 
Predlagali so oz. dajejo pobudo, da bi tudi občina pristopila k sofinanciranju tega cepljenja. 

 
Župan je dejal, da se zelo strinja in bodo dali to pobudo IVZ-ju s katerim so pred nekaj leti to že 
organizirali. 
 

3. Pretekli konec tedna je slišal, da se podaljšuje zapora vstopa v mesto s strani, kjer se dela 
trg pred UE. Razlog je bil, da so se našle neke izkopanine. 

 
Župan je dejal, da je bil to prvi april. 
 
Tomaž PAULUS (SLS): 

1. Kar se tiče tovornega prometa med Retečami, Loko in Žabnico – nekaj tega prometa je 
upravičenega, verjetno je nek delež tudi tranzitni promet. Ne samo iz ljubljanske strani 
Reteče – Godešič, ampak tudi iz kranjske: Forme, Dorfarje, Sv. Duh – so ljudje na eni 
strani zaskrbljeni, ker je ta promet vedno večji in jih zanima oz. rešitev vidijo v cesti IC Trata 
– Meja in jih zanima v zvezi s tem? 

 
Župan je pojasnil, da je bil sestanek vseh petih županov na direkciji in upamo, da bo v letošnjem 
letu ta cesta uvrščena v državne razvojne programe. Po drugi strani pa je bil tudi dogovor, da se 
tudi iz ljubljanske strani začenja počasi delati štiri pasovnica. Naslednji sestanek je maja. 
 

2. Razvoj samih avtomobilov kaže na to, da bo leta 2020 približno 25% vozil ne elektriko. 
Električni avtomobili počasi prihajajo v našo sredo, vedno bolj bo to realnost, kakšnih 
polnilnic za to pa v občini še nimamo in je dal pobudo za to. 

 
Župan je rekel, da je pobuda že prepozna, ker je lokacija že določena in sicer pred Gorenjsko 
banko na Štemarjih neposredno ob prehodu za pešce in je bilo dano že iz županove rezerve 
13.000€ za ta namen, da bodo v nekaj tednih jo dobili. Potem pa bodo nekoga našli, da jo bo 
oskrboval. Tu ni problem narediti oskrbovalnico, problem je kdo bo plačal kondično moč. To bo 
hitra polnilnica, se pravi da se napolni v dvajsetih minutah, to pa pomeni 25 kw in priključek 
konične moči je nekajkrat višji kot celotna poraba energije. So sedaj v kontaktih z dvema 
podjetjema. 
 
Tomaž Paulus je pojasnil, da od alternativnih pogonov ni samo elektrika, ampak so tudi lahki 
utekočinjen plin in metan. Mogoče bi bilo dobro tudi razmišljati o tem dvojem. 
 
Župan je menil, da se občina s tem ne bo ukvarjala. 
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3. Naša Evropa in svet okoli nje se tako obrača, da cela Evropa želi iti na Hrvaško. Najbolj 
obremenjena je ta naša primorska avtocesta in ga je zanimalo zaradi varnosti naših 
občanov ali država kaj razmišlja o tretjem pasu proti morju? 

 
Župan je dejal, da bodo dali na DARS to vprašanje. 
 
Rolando KRAJNIK (KEL): 

1. Sedemindvajsetega marca ob 7.00 je dobil mail, kjer je podpisan župan in je med drugim 
navedeno: »Po eni strani zavirati in ovirati realizacijo za Občino Škofja Loka zelo nujnih 
projektov in po vseh sili najti varianto za onemogočitev gradnje prepotrebne osrednje 
občinske knjižnice.« Prosil je župana, da mu to razloži. 

 
Župan je dejal, da ne bo več ničesar razlagal, ker je vse napisano. 
 
Rolando Krajnik je dejal, da naj župan pričakuje kazensko ovadbo v zvezi s tem. 
 

2. Dejal je, da je Špeli Justin 5. marca poslal mail in nanj ni dobil odgovor: zadeva: Zahteva za 
takojšnje ukrepanje zaradi nezakonitega in škodljivega nakupa poslovnih prostorov v Nami. 
Zanimalo ga je zakaj na to ni dobil nobenega odgovora. 

 
Župan je dejal, da bo dan pisni odgovor. 
 

3. Vprašal je g. Justin če pozna Zakon o javnih financah. Spraševal je zato, ker je bil NRP 
nezakonito sestavljen. DIP, ki je bil sestavljen, je bil poenostavljen, potreben bi pa bil DIIP – 
dokument identifikacije investicijskega projekta in ta ni bil narejen ampak ne bil narejen šele 
mesec dni kasneje. 

 
Župan je pojasnil, da je bil občinski svet o vsem obveščen in je ne glede na te pripombe sprejel 
proračun za letos in 31. marca je bil prvi del knjižnice plačan. Tako da smo že lastniki. 
 
Rolando Krajnik je dejal, da bo on osebo poskrbel, da bo župan to škodo, ki jo povzroča občini, to 
plačal. Škode je za najmanj 2MIO€. 
 
Rolando Krajnik je zopet vprašal Špelo Justin, če pozna Uredbo o enotni metodologiji za pripravo 
in obravnavo investicijske dokumentacije na področju javnih financ? 
 
Župan je dejal, da bo dan pisni odgovor. 
 
Rolando Krajnik je prebral, da ta uredba v 5. členu govori: »Ta uredba se uporablja pri pripravi in 
obravnavi investicijske dokumentacije ter načrta razvojnih programov.« 
 
Župan je prosil, če lahko da pisno in bo dobil vse odgovorjeno. 
 
Dr. Mateja PODLOGAR (KEL): 

1. Prva pobuda je vezana na Krancelj oz. Pot treh gradov. Dobila je odgovor in iz tega izhaja 
ta pobuda. Dala je pobudo, da se naredi ocena investicije oz. stroškov in potem to tudi 
izpelje, če se bo izkazalo, da se to tudi da in sicer predlog je, da se ob ruševinah postavi 
maketa obrambnega stolpa pred potresom leta 1511, ki je menda v leseni obliki že izdelana 
in da se opremi s primerno razlago in da se potem tudi stroškovno oceni koliko dodatnih 
poti bi potrebovali in koliko bi potem to stalo in koliko bi tudi stala postavitev usmerjevalnih 
tabel ter obnovitev Flisovega spomenika. Kot so zapisali s strani turističnega društva, je 
letos idealna priložnost za to, saj letos beležijo 120 let ustanovitve tega društva, katerega 
predsednik je bil nad učitelj Slavko Flis, pionir loškega turizma. Hkrati pa je zanimanje za 
pot v turistični sezoni kar precejšnja. 

 
Župan je odgovoril, da je zadeva že v teku. Včeraj je bil občni zbor turističnega društva in je bilo to 
tudi poudarjeno in bodo skupaj pristopili, da se to uredi. 
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2. Dobila je strokovno mnenje alborista glede drevoreda divjega kostanja in jo zanima če je 
izvajalec zimske službe dobil jasna navodila da se v tem delu ne sme soliti, ker drevesa 
divjega kostanja ne prenesejo zimskega soljenja cest in na kakšen način se potem 
preprečuje poledica, ker je cesta ne tem delu zelo ozka in mora biti za to poskrbljeno. 

 
Župan je obljubil, da bodo to preverili. 
 

3. Sejem Luft – V Loškem utripu je bilo to izpostavljeno, da je to malo problema glede 
postavitve stojnic. Pobuda bi bila, da se mogoče prestavi ta sejem na Mestni trg, ker je več 
prostora. Na ta način bi bilo to v dobro bit in zadovoljstvo vseh obiskovalcev, ki se drenjajo 
ob teh stojnicah. V zadovoljstvo bi bilo tudi prirediteljev in prodajalcev, ker bi njihova 
ponudba prišla bolj do izraza in hkrati lastnikov lokalov, saj stojnice ne bi ovirale njihove 
dejavnosti oz. bi jo celo vzpodbujale. Obiskovalci bi tako zašli tudi v vse lokale, ki jih imamo 
v mestu in ne samo na Štenge. 

 
Župan je menil, da bo negativni odgovor, ker nočejo iti iz tistega območja, ker so tam začeli. Bodo 
to posredovali naprej in bo kot privat pobuda in ne občinska. 
 

4. Komunalni prispevek v Vincarjih: za te tri občane, ki so plačali komunalni prispevek, niso pa 
vložili nobene pritožbe in so njihove odločbe postale pravnomočne so rekli, da so se ti 
primeri reševali z uporabo izrednega pravnega sredstva – obnova postopka. Prosila je, če 
se lahko za vsakega od teh treh ugotovi v kakšni fazi je ta postopek, da se ve če je že 
zaključen. In če je že zaključen in če je, če se lahko poda informacija o tem ali je bila 
ustrezno vrnjena razlika preplačanega KP in kakšnem odstotku? 

 
Župan je dejal, da bodo to pojasnili na oddelku. 
 
Martin TRAMPUŠ (IDS) je vprašal kdaj približno je planirano rušenje oz. nova gradnja zavetišča 
za mačke. 
 
Župan je odgovoril, da bodo mogoče začeli naslednji teden ali pa vsaj po veliki noči. Sicer pa so se 
sestali svet ustanoviteljev Knjižnice Ivana Tavčarja, vsi štirje župani in je to lastništvo preneseno 
na Občino Škofja Loka. Sedaj pa je potrebno izpeljati še formalni postopek na Ministrstvu za 
kulturo. Župan računa, da bo klet polna do meseca avgusta. Za približno dva meseca se bo 
gradnja odmaknila, ker bo projektiranje trajalo štiri mesece. To zadevo vodi podžupan Tine 
Radinja. 
 
Marko BREZNIK (SMC) – pobuda se nanaša na semaforizirano križišče Podlubnik I, kjer se on 
dnevno vozi. Zadnje čase se tam dogaja zelo pogosto da vozila iz Selške doline vozijo skozi rdečo 
luč. Ko se na stranski cesti prižge zelena, oni pripeljejo skozi križišče. To se dogaja zelo pogosto. 
Predlagal je da se namesti kamera, ker je to zelo nevarno. 
 
Župan je predlagal, da se ta zadeva ponovni čez eno uro, ko bo tu komandir Policijske postaje 
Škofja Loka. 
 
Marko Breznik je imel še eno pobudo, v tem križišču je povozno stikalo in ko se hočeš vključiti na 
glavno cesto je ta stvar tako čudno nastavljena, da čas da se vklopi, traja minuto in potem tudi iz 
Podlubnika prevozijo rdečo luč, ker noče noben več čakati. 
Predlagal je, da bi ta čas skrajšali na petnajst sekund. 
 
Župan je dejal, da bodo to dali na svet za preventivo. 
 
Valentin JESENOVEC (SLS) je dejal, da je slišal, da bo novo zavetišče za živali in ga je zanimalo 
kje bo to? 
 
Župan je odgovoril, da se trudijo na zadevi, a žal š ni ustrezne rešitve. 
 



12 

 

K 6. točki: MNENJE O PREDLOGU POIMENOVANJA NOVEGA TRGA PRED UPRAVNO 
                  ENOTO ŠKOFJA LOKA 
 
Župan je povedal, da je zadeva ni predvidena v poslovniku, ampak je najbolj demokratično, da vsi 
svetniki o tem glasujejo. Dejal je, da so svetniki izvoljeni od ljudi in zato naj oni odločajo o 
poimenovanju. 
Župan je rekel, da je prispelo 11 predlogov in da je pet članska komisija dva predloga, ki sta dobila 
največ glasov, predlagala županu. 
Župan je zato predlagal (na predlog komisije) dva predloga in sicer: 

1. Trg pod gradom in  
2. Jesenkov trg. 

 
Svetniki so glasovali o zgoraj navedenih dveh predlogih. Predloga sta dobila naslednje število 
glasov: 

1. Trg pod gradom – 22 ZA in 
2. Jesenkov trg – 5 ZA. 

 
Župan je dejal, da bo za poimenovanje novega trga pred Upravno enoto Škofja Loka predlagal ime 
Trg pod gradom. 
 
K 7. točki: SKLEP O CENAH STORITEV OBVEZNIH GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽB 
                 VARSTVA OKOLJA IN POSEBNIH STORITEV V OBČINI ŠKOFJA LOKA 
 
Župan je povedal, da so bili narejeni ponovni elaborati in lahko potrdi, da imajo že kolikor toliko 
fiksne rezultate, kaj se je dogajalo v lanskem letu, ko so celo leto že delali z novo infrastrukturo, ko 
je bilo že veliko novih priključkov in sta novi čistilni napravi celo leto obratovali. Omrežnine se 
nekoliko povečujejo, vsi stroški storitev se pa znižujejo. 
Pri vodovodu je kanalščina nekoliko višja tudi zaradi tega, ker so podjetja zaradi velikega 
povečanja kanalščine šle na minimalne premere, ki so še zadostni za hidrantno omrežje. 
Deloma je to razlog povečanja, deloma pa tudi zato, ker so bili določeni vodi vključeni na novo. 
Vsako leto bodo sedaj obnavljali del vodovoda. Dogovorjeni so, da bo vsako leto obnovljen en vod 
v Podlubniku, v letošnjem letu bodo najbrž začeli z obnovo tudi Pod Plevno, to so vsi nekvalitetno 
izvedeni vodovodi in je prišlo do velike škode in zalivanja hiš. 
In vsaka taka obnova zviša vrednost tega sistema. Pri vodi bo več ali manj kanalščina ista in ne bo 
tako hitro padala, medtem ko pri kanalizaciji in deloma tudi pri čistilni napravi –lahko pričakujemo 
znižanje kanalščine. 
 
Kratko obrazložitev k predlogu gradiva so podale: vodja Oddelka za gospodarske javne službe 
Občinske uprave Občine Škofja Loka Olivera Malijanska in mag. Anka Fajfar – Oddelek za 
gospodarske javne službe in prometno infrastrukturo ter Mateja Žumer iz Loške komunale, d.d., 
Škofja Loka. 
 
Mag. Mirjam Jan-Blažić je kot predsednica Odbora za gospodarske javne službe Občinskega sveta 
Občine Škofja Loka povedala, da je odbor temeljito obravnaval gradivo in v razpravi ni bilo nobenih 
pripomb zato so sprejeli vse predlagane sklepe. 
 
Mag. Melita Rebič je obrazložila, da gredo cene dol za gospodinjstva ne pa popolnoma za vse. V 
industriji za tiste uporabnike, ki zaradi požarne varnosti morajo imeti fi 80 cevi, se zaradi dviga 
omrežnine pri oskrbi s pitno vodo in pri čiščenju mesečne položnice povečujejo, odvisno pač glede 
na porabo. Veliki porabniki v industriji pa gredo tudi s cenami za te storitve dol. 
 
Klemen Štibelj je prosil, če lahko občinska uprava pripravi stroške koncesionarja po alinejah za 
odpadno vodo in dobavo pitne vode. 
 
Župan je obljubil, da bo to občinska uprava naredila do naslednje seje občinskega sveta. 
 
V razpravi sta sodelovala še naslednja svetnika: 
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Martin Trampuš in Metod Di Batista. 
 
Prisotnih je bilo 27 svetnikov. 
 
Svetniki so glasovali o naslednjih štirih sklepih, ki so jih tudi sprejeli: 
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Sklep o cenah storitev obvezne 
gospodarske javne službe oskrba s pitno vodo v Občini Škofja Loka. (17 ZA) (sklep je 
sprejet) 

2. Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Sklep o cenah storitev obvezne 
gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne 
vode v Občini Škofja Loka. (14 ZA, 1 PROTI) (sklep je sprejet) 

3. Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Sklep o spremembi Sklepa o cenah 
storitev povezanih z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in malimi 
komunalnimi čistilnimi napravami v Občini Škofja Loka. (14 ZA, 1 PROTI) (sklep je 
sprejet) 

4. Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Sklep o spremembi Sklepa o cenah 
posebnih storitev za odvajanje in čiščenje odpadne vode v Občini Škofja Loka. (14 
ZA) (sklep je sprejet) 

 
K 8. točki: POSTAVITEV SPOMINSKE PLOŠČE 
 
Župan je podal kratko obrazložitev k predlogu gradiva. 
 
Mag. Melita Rebič je kot predsednica Odbora za družbene dejavnosti Občinskega sveta Občine 
Škofja Loka povedala, da je odbor predlagano pobudo prejel, obravnaval in predlaga občinskemu 
svetu, da potrdi postavitev spominske plošče. 
 
Prisotnih je bilo 25 svetnikov. 
 
Svetniki so soglasno z 25 glasovi ZA sprejeli naslednji 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Škofja Loka potrjuje postavitev spominske plošče na stanovanjski 
objekt Štefana Kalamarja in Alenke Okorn, Hafnerjevo naselje 74, Škofja Loka, ob 
slovesnosti državnega praznika, na dan 25. 6. 2017, v zahvalo za pogumno dejanje 
vzpostavitve tajnega skladišča orožja in streliva ob osamosvojitvi Slovenije. 
 
K 9. točki: PRAVILNIK O DODELJEVANJU POMOČI ZA RAZVOJ GOSPODARSTVA V 
                  OBČINI ŠKOFJA LOKA 
 
Župan je podal kratko obrazložitev k predlogu gradiva. 
 
Marko Breznik je kot predsednik Odbora za gospodarske dejavnosti, obrt, turizem in kmetijstvo 
Občinskega sveta Občine Škofja Loka povedal, da je odbor ta pravilnik obravnaval. Na seji odbora 
so opazili dve stvari, na katere so dali pripombe in tudi v tej zadevi bodo vložili amandma k 
pravilniku. 
V amandmaju sta dve točki in sicer: da se del besedila v 13. členu spremeni tako, da župan določi 
petčlansko in ne tričlanske komisije. 
V drugi točki pa se v sedmi alineji 7. točke 30. člena izbriše celotna alineja »gostinstvo«. V tej točki 
se govori o omejitvah katere dejavnosti naj ne bi bile deležne te pomoči. Ker je Škofjeloška občina 
turistična destinacija kjer je gostinstvo ena od dobrih ponudb in se jim zdi nesmiselno to gostinstvo 
na tej točki omejevati so zato predlagali amandma. Amandma je podpisan s sedmimi svetniki. 
 
Župan se je s predlaganim amandmajem strinjal. 
 
Prisotnih je bilo 25 svetnikov.  
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Svetniki so soglasno z 25 glasovi ZA sprejeli naslednja dva sklepa: 
SKLEP: 

1. Amandma št. 1: »V besedilu 13. člena se del besedila spremeni tako, da se glasi: 
»…župan določi petčlansko strokovno komisijo.« »V sedmi alineji 7. točke 30. člena 
se izbriše celotna alineja »gostinstvo«. »V naslovu 33. člena se spremeni zapis 
besede, tako da se glasi: »internacionalizacija«. 

2. Občinski svet Občine Škofja Loka je sprejel Pravilnik o dodeljevanju pomoči za 
razvoj gospodarstva v Občini Škofja Loka skupaj s sprejetim amandmajem. 

 
K 10. točki: PREDLOG SKLEPA O DOKAPITALIZACIJI DRUŽBE STC STARI VRH, d.o.o. 
 
Župan je podal kratko obrazložitev k predlogu gradiva. 
Povedal je, da je bila sklicana skupščina STC Stari vrh. Na tej skupščini je bil ves vloženi kapital 
izbrisan in z njim zmanjšana izguba. 
Drugi predlagani sklep pomeni, da sta samo občini lastnici dokapitalizirane družbe. Vsaka z 3.750€ 
oziroma skupaj 7.500€ vstopnega kapitala, kar je minimum za odprtje družbe. 
Tretji sklep pa je potreben za prerazporeditev iz ene bilance v drugo, ker je to pač kapitalska 
naložba. 
 
Marko Breznik je kot predsednik Odbora za gospodarske dejavnosti, obrt, turizem in kmetijstvo 
Občinskega sveta Občine Škofja Loka povedal, da so o tej tematiki razpravljali in so bili seznanjeni 
z zadevo. On je bil na zadnji skupščini ponovno imenovan v nadzorni svet in sicer za predsednika 
nadzornega sveta. 
Zadevo zelo dobro pozna. Navsezadnje je on kriv za to, da gre stvar v pravo smer. 
Člani odbora podpirajo to zadevo in toplo pozdravlja odločitev obeh občin. 
Oba župana se res aktivno ukvarjata z iskanjem rešitve za poplačilo obveznosti do Hete in menil 
je, da bo stvar uspešna. 
 
Prisotnih je bilo 27 svetnikov. 
 
Svetniki so z 26 glasovi ZA sprejeli naslednje tri sklepe: 
SKLEP: 

1. Občinski svet se je seznanil s finančno situacijo družbe STC Stari vrh, d.o.o. in 
spremembo družbene pogodbe in se strinja z zmanjšanjem osnovnega kapitala po 
poenostavljenem postopku za pokrivanje nepokrite izgube iz prejšnjih obdobij in za 
pokrivanje izgube iz tekočega obračunskega obdobja ter z istočasnim povečanjem 
osnovnega kapitala. 

2. Na podlagi predhodno zagotovljenih proračunskih sredstev se izvede 
dokapitalizacija – povečanje družbeniškega deleža Občine Škofja Loka v družbi STC 
Stari vrh, d.o.o., v višini 3.750,00€ in solastniškim deležem, ki znaša 50%. 

3. Občinski svet Občine Škofja Loka se strinja, da župan skladno z 8. členom Odloka o 
proračunu Občine Škofja Loka za leto 2017 (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 
2/2017) odloči o uporabi sredstev splošne proračunske rezervacije v Bilanci A 
(bilanca odhodkov) v višini 3.750,00€ in jih dodeli v Bilanco B (račun finančnih 
terjatev in naložb) za dokapitalizacijo družbe STC Stari vrh, d.o.o. 

 
K 11. točki: POROČILA 
 

a) Poročilo o varnosti na območju Občine Škofja Loka v letu 2016 
b) Poročilo o delu občinskega redarstva Občine Škofja Loka za leto 2016  
c) Poročilo Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Škofja Loka za 

leto 2016  
d) Poročilo o delu sistema zaščite, reševanja in pomoči v Občini Škofja Loka za leto 

2016 
 
Najprej je kratko poročilo podal komandir Policijske postaje Škofja Loka g. Sašo Eniko in sicer k 
prvi točki o varnosti na območju Občine Škofja Loka v letu 2016. 
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Nato je kratko poročilo podala vodja redarstva v Oddelku za okolje in prostor v Občinski upravi 
Občine Škofja Loka ga. Tatjana Bernik. 
 
Kratko poročilo je podal še predsednik Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine 
Škofja Loka mag. Robert Strah. 
 
Poročilo je na koncu še podal višji svetovalec za organizacijo in zaščito ter reševanje iz Oddelka za 
splošne zadeve v Občinski upravi Občine Škofja Loka Nikolaj Kržišnik. 
 
Po kratkih obrazložitvah je potekala razprava. 
V razpravi so sodelovali naslednji svetniki: Viktor Zadnik, Anton Bernik, Metod Di Batista, Marko 
Breznik, mag. Mirjam Jan-Blažić in Veronika Hartman. 
 
 
 
 
 

Župan se je vsem prisotnim zahvalil za udeležbo in sejo zaključil ob 21.30 uri. 
 

 
 
 
 
 
 
 
Občina Škofja Loka 
Župan 
mag. Miha JEŠE  


